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Protokoll StOF Styrelsemöte 2023-08-28 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2023, nr 616 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2023-08-28, kl. 18:00-20:30 Fysiskt möte StOF kansliet i Solna, en på Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Göran Hellgren, Joakim Skärlén, Jonas Holmgren, Martina Sundberg, Cecilia Westström, 
Lennart Hävrén (Teams). 
 Frånvarande:  
Karin Gillberg, Lars Forsberg 

 

Anteckningar styrelsemöte 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet, hälsade alla välkomna tillbaka efter sommaren och kanske i 
synnerhet Cecilia W, som formellt börjar 1a september men som ”smugit igång” lite. 
Välkommen!  
 

2. Val av sekreterare 
Jonas valdes till sekreterare, protokollet att kontrolleras av Lasse Forsberg därefter till 
Monica.  
 

3. Föregående protokoll/anteckningar 
Godkändes och lades till handlingarna, med korrigering i detta protokoll att  
Jonas och Göran byter som prisutdelare på DM, se nedan uppdaterad bemanning. 

 
4. Rapporter 

En rapport från kansliet och det som hänt där under sommaren finns som bilaga till 
detta protokoll.  

 
5. Avstämningar 

5.1 StOF representanter till prisutdelning på DM tävlingarna 
Göran och Jonas byter, se uppdaterad bemanning i slutet av protokollet.  
 

5.2 ”Vad har hänt under sommaren”  
Monica har deltagit och medverkat på en hel del saker;  

 
a)  Början av juni SOFT digital dialogträff med distriktsordföranden 

- Flera distrikt har problem att fylla tävlingsprogrammet 
- De flesta hade börjat jobba med strategier framåt, som svar på 
kompassriktning 2030. Ingen höll med om det exakta målet, men intentionen. 
- I övrigt var det mycket: ungdom, mark, etc. Uppland har bra fart 1 år efter O-
Ringen kan tilläggas. 

b) Deltog i möte med tränare i Mälarö SOK 15 augusti 
c) Forskningsprojekt och intervju kring Covid’s effekter på idrotten 
d) O-ringen 2027 diskussion med Lars G  
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e) Idrottsklivet – info från SOFT (se separat punkt) 
f) StOF ekonomi rapport skjutet till september mötet 
g) SOFT fokus jobb på hållbarhet startats https://www.orientering.se/utova-och-

folj/nyheter/sa-kan-orientering-bli-mer-hallbart/ 
 
Cecilia har skrivit ihop ett dokument som sammanställer vad man förväntas göra 
som ledare, till Pelle på granskning och användas på USM.  

 
Göran var 6e Juni på Skansen, träffade då Karl-Erik Nilsson bland annat och fick till 
ett möte efter detta, där de diskuterade RF’s fördelning av pengar, 
tillståndsansökningar med mera.  

 
Göran har gjort några reflektioner från Veteran-VM, t.ex kartor i väderbeständigt 
kartmaterial (slipper plastfickor), borde vi göra en benchmark på kostnad? 
Tryckmateriel riktigt proffsigt osv.   
 
Joakim deltog på Rikslägret Junior/Senior i Idre – fick jättebra betyg. Man var från 
grupperingen kartritare överens om att detta borde göras nästa år igen!  
 

5.3 Stafettligan 
SOFT har infomöte 19/9 – beslutades att kansliet får bestämma vem som skall 
deltaga från StOF.  

 
6. Diskussionspunkter 

6.1. Förslag uppdaterad arbetsordning (kap 2.5 Tävling) 
DM arrangörerna för lång- och medeldistans har i PM angivit att StOF godkänt DM 
tävlingarnas höjda P-avgifter för att kunna bussa ut deltagare p.g.a dåliga 
markförhållanden. Höjningen är fortfarande inom ramen för StOFs nivåer. Jonas var 
nyfiken på hur detta reglerades, och hur beslutet tagits. Det finns inga synpunkter om 
rimligheten i beslutet som sådant, utan frågan var kring hur processen för sådana 
beslut skall gå till. Beslutades addera till Arbetsordningen att kansliet kan besluta om 
sådana här saker så länge de ligger inom ramarna för det som StOF tidigare beslutat.  
 
6.2. O-ringen 2027, Interimistiska föreningsrådet och rapportering 
Cecilia får sammankalla till ett arbetsmöte med Göran, Monica, Lennart och Lasse G 
kring hur StOF skall representeras vid kommande O-ringenmöten.  
 
6.3. Idrottsklivet RF/SOFT/StOF 
Fördelning av 68 MSEK från RF till idrottsförbund och distrikt är klar,  Orienteringen har 
fått medel. Cecilia Östman på SOFT har avsiktsförklarat vilka klubbar och 
bostadsområden i olika distrikt som skall ingå inledningsvis. I Stockholm är Mälarhöjden 
(Bredäng/Sätra) samt Kista Sports Club (Husby/Rinkeby/Tensta) nämnda. Göran är 
gärna med i dialogen och inriktningen från StOFs sida då vi sitter på erfarenheter kring 
denna typ av frågor sedan tidigare.  
 
6.4. Värdetävlingar kommande år – önskemål från StOF 
Konstaterades att detta hänger ihop med samverkansresan och hela 
tävlingsprogramsplaneringen framåt som är mycket komplext och viktigt.  
 

https://www.orientering.se/utova-och-folj/nyheter/
https://www.orientering.se/utova-och-folj/nyheter/
https://www.orientering.se/utova-och-folj/nyheter/sa-kan-orientering-bli-mer-hallbart/
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6.5. Prioriterade uppgifter för kansliet under hösten 
Monica har tagit upp ett antal saker för Cecilia att ta tag i ”direkt” för att starta igång. 
Diskuterades även lite kring StOF-nytt och hur vi skall sköta det framöver.  
 
6.6. Samverkansresa 2028 – nästa steg 
Monica testar att påminna klubbarna om att vi gärna vill komma ut i klubbarna och 
starta dialog. Hur kan vi hjälpas åt i klubbarna, ledarrekrytering, spridande av goda 
exempel osv. Kanske kan en del artiklar i StOF nytt vara utav den typen för att främja 
samarbeten?  
 

 
7. Övriga frågor 

7.1 Kontroller från föregående års HittaUt har upptäckts fortfarande sitta ute 
Beslutades att be Lasse G att ta kontakt med de klubbar som ansvarade för förra årets 
HittaUt.  
 
7.2 Naturpasset på avlysta områden 
Borde egentligen inte vara något problem, men just nu kan man tolka det som att det ej 
får arrangeras Naturpasset på avlysta områden. Sådana som ej kommer tävla i avlyst 
område borde få ta Naturpass? Lasse F får i uppdrag att utreda detta.  
 
7.3 Motion till SOFTs Förbundsmöte 
Joakim vill att vi skickar med att det skall gå att springa MIX-lag på SM stafett. Jonas 
lyfte att vi kanske även bör kolla så att detta är möjligt på stafett-DM?  
 
7.4 Kanslirepresentation vid Markkommittens möten 
Monica ställde frågan om Cecilia borde vara med i Markkommitten. Än så länge kan 
representationen genom Lasse F räcka och avrapporteringen kan ske den vägen.  
  
StOF representation vid DM-tävlingarna i höst 
Lång (Jonas) / Medel (Karin&Joakim) - 2/3 september  
Natt (Martina) / Stafett (Göran) - 20/22 september 
 
Styrelsemöten under hösten 
Måndag 28 augusti 
Måndag 25 september 
Måndag 23 oktober 
Lördag 11 november (StOF konvent) 
Måndag 20 november 
Måndag 11 december 

 

 

/Jonas Holmgren 
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StOF Styrelsemöte 28 Augusti 2023: Redogörelse för vad som hänt under sommaren - av Lars Forsberg 
 
Genomförts rådgivning gällande ungdomsbanor vid sommarens och höstens arrangemang. Arrangörer 
ska lämna in banförslag till StOF för granskning. Ingår i StOF:s kvalitetssäkring av arrangemang. 
  
Diskuterat och agerat rådgivare gällande Natt-DM, DM-helgen lång och medel samt Stafett-DM. 
Gällande DM-helgen lång och medel som har stora problem med att komma åt parkeringsytor på grund 
av mycket regn under juli-augusti. Efter samråd mellan arrangören och kansliet enades om att tillåta ett 
avsteg från det arrangörs-PM som StOF tagit fram för arrangörer. Innebörden är att det är obligatorisk 
busstransport för alla deltagare från bilparkeringen. En avgift för detta tas ut av alla deltagare. 
  
Granskning av 2 st inlämnade hemuppgifter från Banläggarkursen i vintras. 
  
Samråd med Skärgårdsstiftelsen gällande Tiomila i Nynäshamn 2024. 
  
Uppdaterat StOF:s lager av arrangörsmaterial så att det finns i lager när arrangörer vill köpa till sina 
arrangemang. Plastfodral blir allt dyrare p.g.a höga oljepriset. Borde StOF fasa ut obligatoriska 
plastfodral vid arrangemang? Klimatnytta och kostnadsminskning för arrangören? 
  
Har varit mycket kartutskrifter under sommaren. Detta är en viktig intäkt i StOF:s budget. För utskrifter 
gjorda mellan 1 juni-27 augusti kommer StOF fakturera 89500:- för kartutskrifter och 39000:- för 
nummerlappar. Under slutet av augusti och resten av året är prognosen att det kommer bli minst lika 
mycket att fakturera. 
  
Det har varit en del problem med skrivaren under augusti, vilket inneburit en del merarbete. Support 
från Xerox är tillkallad. 
  
Trots att StOF lagt ut arbetet med HittaUt så innebär verksamheten ändå en del arbete för kansliet 
gällande support mm. 
  
Skolor hör alltid av sig innan skolstart, 2023 är inget undantag. Kansliet har hjälpt fyra skolor med 
kartmaterial och kontakt med klubbar. 
  
VM i orientering för döva arrangeras i Stockholm i samban med DM-lång och medel. Även sprint och 
stafett finns på programmet, vilket arrangeras av Attunda OK och IFK Enskede. Lasse har hjälpt till med 
framtagning av nummerlappar, kartutsnitt mm. 
  
Polisen vill ha hjälp med att marknadsföra eftersöksutbildning mot orienteringsklubbar. Kansliet är 
oklara på om detta ingår i StOF:s verksamhet, men har bett polisen avvakta sommaren tillsvidare. 
  
Kansliet och markkommittén utreder för närvarande detta med polistillstånd i samband med 
orienteringstävlingar. Polisen har svårt att förklara om och när arrangörer av små ungdomstävlingar ska 
behöva söka tillstånd från Polisen. 
  
Under hösten kommer arbetet med tävlingsplaneringen 2025 och kommande arrangörsutbildningar att 
intensifieras. O-Ringen 2027 påverkar i högsta grad detta arbete. 
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